
MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- Dobro jutro svima!  

Evo ja imam pitanje zapravo za zamjenicu gradonačelnika. U zadnje vrijeme po 

medijima, pogotovo ovaj tjedan vidimo da kola informacija da će se kapitalna ulaganja za vrtiće 

smanjivati. To pogotovo dolazi od strane oporbe. S obzirom da sam i ja gledao taj proračun i 

da ja u tome to ne vidim htio bi pojašnjenje jer mislim da je važno da javnost to zna pogotovo 

zato jer puno ljudi, pogotovo moje generacije, smatra to jednim od ključnih pitanja a to je da 

imamo dovoljno vrtićkih kapaciteta.  

I mislim da je važno da se tu sve dezinformacije razjasne što je prije moguće tako da 

moje pitanje ide u tom smjeru, je li istina da se smanjuju kapitalne investicije u vrtiće?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovorit će gradonačelnik odnosno vidim u njegovo ime zamjenica gradonačelnika 

Danijela Dolenec. Izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Dobar dan, još jednom svima lijepi pozdrav.   

Hvala zastupniče na ovome pitanju. Doista sam, dijelim vaš stav da je jako važno 

zapravo demantirati dezinformacije koje su prije svega jučer, sad ovdje nije kolega Marković, 

al' čini mi se da ujutro na Radio Sljemenu su krenule pa onda kroz dan su se ponavljale da smo 

smanjili kapitalna ulaganja u vrtiće.  

Ja znam da je teško čitati proračun, nije lako, treba se dosta potruditi ali za takvu 

izrečenu zapravo potpuno netočnu informaciju nema isprike jer mi doista gotovo na tjednoj 

razini komuniciramo planove i sve što se događa u vezi vrtića tako da doista mislim da nema 

isprike za takvu dezinformaciju.  

Znači sad ću iznijeti brojke, ali samo da podsjetim, dakle znam da i mnoge ovdje u 

dvorani ili barem pretpostavljam i nadam se s obzirom da smo Gradska skupština pratite i tjedne 

konferencije za medije, znate da smo prijavili 21 projekt vrtića na europsko financiranje, da ih 

je 16 odobreno, da su ukupne vrijednosti 400 milijuna kuna od kojih 3/4 financiramo iz 

proračuna.  

Al' evo sad samo da čitam direktno iz proračuna. Znači što se tiče samo vrtića, samo 

vrtića u 2022. ukupna izdvajanja bila su milijardu 170 milijuna kuna a u 2023. bit će milijardu 

i 300 milijuna kuna. Od toga samo ove najvažnije da izdvojim, rashodi za zaposlene rastu u 

2023. zato što imamo 170 novih zaposlenih u gradskim vrtićima i planiramo svu novu izgradnju 

pratiti s novim zapošljavanjima jer je to nužno da bi se poštivao Državni pedagoški standard. 

Materijalni i financijski rashodi rastu također a sada dodatno rastu nakon ovog amandmana 

kojim se 15% podižu sredstva za vrtiće za njihove materijalne rashode. I onda što se tiče 

izgradnje, mislim da je tu došlo vjerojatno do nekog šuma u kanalu. Dakle oni u 2022. su bili 

63 milijuna kuna a u 2023. bit će ukupno dakle  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

170 milijuna kuna. Evo, pa mogu nastavit.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Imat ćete još dvije minute. Imamo zahtjev za dodatnim objašnjenjem. 

Izvolite zastupniče Živković.  

 

MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- Pa sad kad sam već postavio ovo pitanje iskoristio bi priliku da pitam što se točno 

događa na zapadu grada s obzirom da su tamo… 



 

……(Žamor)……  

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ne, ne, ovo je dodatno pojašnjenje sada   

 

MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- Ovo je dodatno pojašnjenje  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- a ne pitanje.  

 

MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- za kapitalna ulaganja u vrtiće na zapadu grada. Mislim to je… 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Tako je. Dakle nije novo pitanje nego dodatno pojašnjenje prethodnog pitanja.  

 

MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- Tako je. Tako je.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite.  

 

MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- Pa to je ovaj institut.  

Dakle da ponovim, moje bi pitanje išlo u smjeru tj. traćim dodatno pojašnjenje koja je 

situacija na zapadu grada s vrtićima s obzirom da znamo da tamo itekako fale kapaciteti za 

upisati svu djecu pa evo samo da čujemo planove i za to jer mnoge građane upravo zanima kako 

ćemo stvari rješavati tamo.  

Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će u ime gradonačelnika dati zamjenica Danijela Dolenec. Izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Hvala lijepo.  

Samo da dovršim dakle ovu misao, u proračunu za 2023. dakle je planirano milijardu i 

300 milijuna kuna ukupno za izdvajanja za vrtiće. Ja sam bila dakle prošla kroz rashode za 

zaposlene, materijalne rashode i planiranu izgradnju i želim reći da dakle ako to usporedite tu 

brojku s užim proračunom onda izdvajanja za vrtiće čine 11% ukupnog proračuna Grada 

Zagreba. A ako usporedite sa širim proračunom koji uključuje sve korisnike izdvajanja za vrtiće 

čine 8% ukupnog proračuna Grada Zagreba.  

Dakle ja mislim da tu apsolutno nema spora da je to jedan od prioriteta ove Gradske 

uprave i da svake godine dakle izdvajanja idu gore jer moramo značajno povećati te kapacitete.  

E sad vezano uz planove izgradnje na zapadu grada. Znači sada su u tijeku nabave za 

izvođača za dva vrtića koja su na istoku. To je Sesvetski Kraljevec i Žitnjak ali sljedeća je Dječji 

vrtić Sveta Klara koji se nalazi u četvrti Novi Zagreb - zapad koja je po zadnjim podacima 

stanovništva najviše narasla. Dakle kad se uspoređuje 2011. s 2021. najveći rast stanovništva 

se desio upravo u četvrti Novi Zagreb - zapad tako da ćemo u 2023. osim spomenute Svete 



Klare još pokrenuti i nabavu za izvođača za Dječji vrtić Podbrežje te ćemo također krenuti u 

obuhvatnu rekonstrukciju postojećeg vrtića, Dječji vrtić Remetinec kojom će on poduplati svoje 

kapacitete, dakle sa 6 na 12 skupina. Isto tako ćemo u toj godini, 2023., u Podsused-Vrapče i u 

Stenjevcu otvoriti također manje područne vrtiće koje smo planirali prenamijeniti iz prostora 

mjesne samouprave.  

Evo ukratko s obzirom na vrijeme koje imam. Hvala.  

 

 


